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Város Képviselő -testülete  
Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174 • Fax: 06 23 310-135 

E-mail: kisb@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu Iktatószám: T-101-3/2012. 

 

 EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 
2012. március 20-án, 13:00 órakor, a Városházán megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke  
Barabás József bizottsági tag  
Fekete Péter bizottsági tag 
Kosáry János bizottsági tag 
Bodnár Lajos, bizottsági tag (1330-kor érkezett) 
Kecskés László, képviselő (17 48-kor érkezett) 
dr. Kovács András, jegyző 
Szakadáti László alpolgármester 
Mester László, kommunikációs referens 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Jámbor Imre Faluház, igazgató 
Kiss Ildikó , jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes 
4 jelenlévő taggal. Bodnár Lajos késését előre jelezte. A 2012. évi rendezvények pénzügyi 
forrásainak hozzárendelése napirendet javasolja a március 27-ei ülésen megtárgyalni, ezért 
kéri, hogy a rendkívüli ülés napirendje egészüljön ezzel a napirenddel. Egyebek napirendben 
javasolja Mónus Zoltán rendezvény szervezésével kapcsolatos kérelmének megtárgyalását. 
Jelezte továbbá, hogy polgármester úr 17.00-ra rendkívüli képviselő-testületi ülést hívott 
össze, így ha nem fejezi be a bizottság az ülését addig, akkor szünetet fog elrendelni a 
testületi ülés idejére. 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirendet fogadta el: 

 
Napirend 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézményfelújítási tervéről 
2) A fonyódligeti üdülő és iharos-völgyi tábor üzleti és üzemeltetési tervéről 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei közötti együttműködési 
megállapodások felülvizsgálatáról 
4) Biatorbágy Város Önkormányzat pénzkezelési szabályzatának felülvizsgálatáról 
5) Biatorbágy Város Önkormányzata városüzemeltetési stratégiájáról 
6) A bizottság 2012. évi munkatervéről 
7) Beszámoló a bizottság 2011. évi munkájáról 
8) Március 15-ei ünnepség értékelése 
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9) Biatorbágy Nagyközség címeréről, zászlajáról és azok használatáról szóló 
4/1992.(03.12.)Ör. sz. rendelet és a „Biatorbágy névhasználat szabályairól szóló 
5/2005.(06.02.)Ör. számú rendelet felülvizsgálatáról 
10) A Fő tér átnevezésével kapcsolatos kérelemről 
11) Egyebek 
12) Áprilisi-májusi rendezvények előkészítése 
 
 
1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézményfelújítási tervéről 

A bizottság a közművelődés, ifjúság és sport tevékenységgel összefüggő intézmények 
felújítási tervével kapcsolatos feladatokat tekintette át az alábbiak szerint: 
 

Közösségi Ház  

 A bizottság kéri, hogy a 2003-ban történt épület-felújítás szerződését a 
városüzemeltetési osztály nézze át és adjon tájékoztatást a tekintetben, hogy a ház 
szigetelésére milyen munkákat rendelt az önkormányzata, és ebből mi valósult meg. 
Meg nem erősített hírek szerint lemezes szigetelés is készült utólag valamikor. Igaz-e 
ez a hír? Ha igen hogyan lehet, hogy a ház továbbra is vizesedik? Ha van rá mód 
garanciában vagy szavatosságban kijavíttatni a szigetelést, sürgősen járjon utána a 
PM Hivatal illetékes részlege.  

 A padlóburkolat cseréje, addig felesleges pénzkidobás, amíg az alulról vizesedés 
továbbra is fennáll. Az új parketta rövid időn belül ugyanúgy tönkre fog menni, mint 
a mostani. A ház kívülről drywit szigeteléssel burkolt, ez is gátolja a nyirkosság kifelé 
távozását. Az új parketta lerakását a fal szellőzésének biztosításával együtt érdemes 
megoldani. A bizottság kéri a műszaki osztály erre vonatkozó javaslatával 
kiegészíteni a felújítási tervet. 

 A fűtési rendszer átalánydíjas karbantartására vonatkozóan az összes többi ilyen 
igénnyel jelölt intézményi épületekkel együtt készüljön gazdaságossági kimutatás és 
annak függvényében legyen ilyen szolgáltatás megrendelve. 

  A pince beázás vizesedésének megszüntetésére árajánlatot kell kérni. 
 A tájház pincéjének és a közösségi ház pincéjének összenyithatóságát vizsgálja meg a 

városüzemeltetési osztály. 
 

A bizottság a javaslatokat egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
Karikó János Könyvtár 
 
A bizottság több tagja felvetette, hogy a könyvtár jelenlegi kovácsoltvas kapuját 
mindenképpen őrizzük meg. Ennek érdekében csak felújítás jöhet szóba, csere nem. 
 

A könyvtár kapu cseréje kerüljön ki az anyagból, helyette csak felújítás szerepeljen a 
kiírásban 
 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
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Faluház 
 
A csapadékvíz külső elvezetésének lehetőségeit a városüzemeltetési osztály vizsgálja meg. 
A kazán javítására elsősorban a szavatossági jótállást kellene érvényesíteni. Ennek 
vizsgálatát kéri a bizottság. 
A kiállító terem festése szükséges. Erre fedezet a Közösségi Ház padlócseréjére előirányzott 
összeg lehet. A keretből egyéb műszaki jellegű, kisebb javításokat is el lehet végezni. (pl. 
pinceszigetelés) 
 
A bizottság a javaslatokat egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
Iharosi Sportpálya 
Bodnár Lajos az ülésre megérkezett.  
 

 A kútfúrás visszavételét javasolja a bizottság a felújítási keretbe, tekintettel arra, hogy 
az mind a költségvetési koncepció, mind a költségvetés megtárgyalásakor 
evidenciaként volt kezelve. 
 

Czuczor Orsolya :Elmondta, valóban így volt, mivel ez egy olyan egyszeri ráfordítást igénylő 
feladat, amely utána a víz- és csatornadíjak jelentős mértékű csökkenésével „pénzt hoz”. 
A bizottság a javaslatokat egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
Iharosi nyári tábor 
 

 A bizottság kéri a 2011. október 18-ai munkalátogatásáról készült jegyzőkönyv 
alapján rögzített hibalista újbóli áttekintését a városgondnokságtól, és annak 
figyelembe vételével a felújítási terv ezen részét kéri kiegészíteni, pontosítani. 

A nyári tábor rendbetételével kapcsolatban felmerült a „társadalmi munka 
megszervezése” illetve a Városgondnokság bevonása. 
A tábori épület alsó betonkeretének megerősítése, illetve annak alapkővizsgálata 
szükséges a statikai hibák kijavításához.  

 
A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
Fonyódligeti üdülő 
 
Az üdülő szálláshely működési engedélyének kiadásához szükséges karbantartásokat el kell 
végezni. 
A villámhárítás és érintésvédelmi munkák elvégeztetését a bizottság javasolja a város összes 
közintézményére kiterjesztve, egységesen kezelni. Kéri, hogy a Hivatal vizsgálja meg, hogy egy 
komplett megrendelés keretében nem gazdaságosabb-e ennek megoldása, mintha minden 
intézmény egyenként maga bonyolítja. 
 
A bizottság a javaslatokat egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
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Ifjúsági tér (Szabadság út 8.) 
 

Az épület vizesedésével összefüggő feladatokat a városgondnokság saját hatáskörben 
igyekszik megoldani. 
A parketta csere és a festés szükségessége nagymértékben összefüggésben van a 
vizesedéssel. 
 Az ifjúsági tér,- mint intézményi szolgáltatás működésének racionális áttekintése 

szükséges a családsegítő vezetőjének, Tóth Attilának a bevonásával. Ezt követően az 
épület további pontos funkciójának/funkcióinak meghatározásával érdemes és 
gazdaságos az épület felújítási munkáit elvégezni. 

 
A bizottság a javaslatokat egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
A bizottság a kiegészítésekkel, javaslatokkal együtt egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő 
bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
2) A fonyódligeti üdülő és iharos-völgyi tábor üzleti és üzemeltetési tervéről 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei közötti együttműködési 
megállapodások felülvizsgálatáról 
 

A bizottság- 4 igen, 1 tartózkodás szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett - a határozati javaslat elfogadását támogatja. 
 
4) Biatorbágy Város Önkormányzat pénzkezelési szabályzatának felülvizsgálatáról 

A bizottság- 4 igen, 1 tartózkodás szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett- a határozati javaslat elfogadását támogatja. 
 

5) Biatorbágy Város Önkormányzata városüzemeltetési stratégiájáról 

Bodnár Lajos: Javasolja a játszótér felújítások, karbantartások kerüljenek be a tevékenységek 
közé. 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
Bodnár Lajos javaslatát támogatja. 
 
6) A bizottság 2012. évi munkatervéről 

Szakadáti László: Javasolja, hogy a bizottság által felügyelt intézmények működését és 
tevékenységek megvalósulását, az azokhoz rendelt költségvetési keret és felhasználási 
hatékonyság szempontjai egybevetésével a bizottság év közben is kísérje figyelemmel, 
ellenőrizze azt. 
 
Bodnár Lajos: Szakadáti László javaslatát a júniusi bizottsági ülésre javasolja. 
 
Mester László: Javasolja, hogy az önkormányzati rendezvény elnevezés helyett városi 
rendezvény elnevezés szerepeljen. 
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A bizottság Szakadáti László javaslatát egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 
A bizottság Mester László javaslatát – 3 igen, 2 nem szavazattal5 fő bizottsági tag volt jelen 

a szavazáskor) támogatta. 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja a 2012. évi Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság munkatervét (az 
elfogadott munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi).  
 
7) Beszámoló a bizottság 2011. évi munkájáról 

Mester László: Javasolja, hogy a Szily kastélyban lévő tornateremre vonatkozóan a 
szövegben az üzembe helyezés kifejezés szerepeljen. 
 
Varga László javaslata a hivatkozott pont szövegszerűségére: Egy civil lakossági felvetést 
hivatalos mederbe terelve szorgalmazói voltunk a Szily-kastélyban egy évtizede bezárva álló, 
és ez idő alatt hanyag módon jelentősen leromlott állapotba került tornaterem oktatási és 
tömegsport célú újbóli „szolgálatba állításának”. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja a Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2011. évi beszámolóját.  
 
8) Március 15-ei ünnepség értékelése 

A bizottság értékelte a március 15-ei ünnepség megszervezését és lebonyolítását. A 

következő rendezvény szervezésével kapcsolatban az alábbi javaslatok születtek: 

 A településen több helyen, hatékonyabban kell meghirdetni a rendezvényt 
 A közös ének tekintetében ajánlatos az egyes csoportokhoz dalnokot, „nótafát” 

felkérni 
 Célszerű lenne egy szépen kivitelezett pulpitust készíttetni az ünnepi szónoklatokhoz 

a jelenlegi helyett. 
 Az általános iskolai tanulókat is be kell vonni közös ünneplésben való részvételbe 
 A fáklyás felvonulás alatt énekelt Az énekek, dalok címét előre kell ismertetni, hogy a 

csoportokban vonulók előre készülhessenek a közös dalolásra. 
 

9) Biatorbágy Nagyközség címeréről, zászlajáról és azok használatáról szóló 
4/1992.(03.12.)Ör. sz. rendelet és a „Biatorbágy névhasználat szabályairól szóló 
5/2005.(06.02.)Ör. számú rendelet felülvizsgálatáról 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja a rendeletet első olvasatos tárgyalásban. 
 
10) A Fő tér átnevezésével kapcsolatos kérelemről 

Varga László: Nem javasolja a Fő tér nevének megváltoztatását. 

Bodnár Lajos: Nem javasolja a Fő tér nevének megváltoztatását, de javasolja, hogy a 
képviselő-testület keressen olyan másik közterületet, amely a kérelemben foglalt személyről 
elnevezhető. 

A bizottság Bodnár Lajos javaslatát- 2 igen, 3 ellenszavazat szavazás (5 fő bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor)- mellett nem támogatja. 
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A bizottság Varga László javaslatát – 4 igen, 1 tartózkodás szavazás ( 5 fő bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) –mellett támogatja. 

 

A bizottság képviselői tagjai 17 órától a rendkívüli képviselő-testületi ülésen vettek részt, 
majd folytatták bizottsági munkájukat. 

 

Barabás József az üléstermet elhagyta. 

Kecskés László képviselő megérkezett. 

 

11) Egyebek 

Mónus Zoltán kérelméről 

A kérelmet benyújtó Mónus Zoltán a bizottság elnökének jelezte, hogy a tervezett 
rendezvény időpontja tekintetében a szeptember 1. is elképzelhető. 
 

A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
kérelemmel kapcsolatosan az alábbiakat javasolja: 
 

 A rendezvény időpontja legyen pontosan meghatározva, racionálisan igazodva a 
városi rendezvénynaptárhoz 

 A kérelmező készítsen és nyújtson be a rendezvényre vonatkozó megvalósíthatósági 
tervet  

 A kérelmező igazolja rendezvényszervezői jogosultságát 
 A kérelmező részletezze a rendezvény megrendezéséhez kapcsolódó biztosítékokat 

(fedezetet, forrást, stb) 
 A kérelmező és a Faluház közötti bérleti szerződés zárt ülés keretében kerüljön 

áttekintésre 
 A kérelmező által fizetett bérleti díjak tekintetében készüljön pénzügyi kimutatás és 

kerüljön a bizottság elé zárt ülés keretében 
 A bizottság a kérelmet a fenti anyagok ismeretében 2012. március 27-én 16 órai 

rendkívüli ülés keretében újratárgyalja, melyre meghívja Mónus Zoltán kérelmezőt is. 
Fekete Péter az üléstermet elhagyta. 

12) Áprilisi-májusi rendezvények előkészítése 

Májusi Programok 

Majális szervezése 

Szakadáti László: Ismertette a majális tervezett rendezvényeinek helyszíneit, és programjait. 
Április 10-re véglegesíteni kell a programot és meg kell kezdeni a propagandáját. A 
rendezvény tervezett költségvetése 600.000 ft-1.000.000 ft között tervezhető. 
 
20 éves a Faluház 
 
Jámbor Imre: A rendezvényt május 19-én tartja a Faluház, és batyus bál jellegű lesz. A 
programmal kapcsolatos felhívást, az áprilisi programfüzet tartalmazza. Röviden ismertette 
az elképzeléseit a lebonyolítással kapcsolatban. 
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Sportnap 
 
Bodnár Lajos: Írásbeli javaslatát eljutatta a hivatalhoz a sportnapi rendezvények kapcsán. 
Ennek alapján egy u.n. „sportág börzét” javasol, ahol a helyi sportegyesületekben és egyéb 
intézményekben űzhető, végezhető sporttevékenységeket megismerhetik a gyerekek, a 
szülők, minden részt vevő. 
 
Varga László: Javasolta népszerű, nagyobb tömegek megmozgatására alkalmas esemény 
bevonását a programba. Például a régebbi Gyermeknapokon sikeres – pár éve megszűnt – 
utcai futóverseny megrendezését. 
 
Mester László: A sportnapi megbeszélés időpontja 2012. március 26. 17 óra a 
polgármesteri hivatal épületében lesz. Az egyeztetésre javasolja meghívni a bizottság tagjait, 
az iskolaigazgatót, a testnevelő tanárokat, a Viadukt Egyesület vezetőjét, Bugya Györgyöt és 
Molnár Tibort, aki a Faluház részéről végzi a szervezési munkákat. 
A bizottság egyhangú szavazással (3 igen, 3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja, hogy Bodnár Lajos és Varga László javaslatait a sportnapi munkacsoport építse 
be a programok sorába. 
 
Koós Iván bábtalálkozó 
Jámbor Imre: A Faluház az NKA pályázaton indult a rendezvény szervezésével. Bízik a 
pályázat támogatásában. Nánási Istvánnal és Nánási Istvánnéval folyamatosan 
konzultálnak a szervezés részleteiről. 
 
Gyermeknap 
 
Jámbor Imre: Egyelőre csak nagy vonalakban álltak össze az teljes programmal kapcsolatos 
elképzelések. A Településközpont rehabilitációs pályázat addigra megkezdődő munkálatai 
miatt még a helyszín is eldöntendő kérdés.  
 
Mester László: Az „Örülünk, hogy megszülettél” oklevelek ezen a napon kerülnek átadásra. 
Az utóbbi években ekkor átadott emlékplakettek helyett gazdaságosabb és praktikusabb 
tárgyi „elismerés” bevezetését javasolja. Például egy un. „életfa” elkészítését a Faluházban. 
Egy-egy levélkére gravírozva felkerülne minden Biatorbágyon született kisgyermek neve és 
születési dátuma, amiket évről-évre a fára lehetne akasztani. Az életfa tervezését időben el 
kellene kezdeni. 
 
A bizottság a májusi rendezvényekkel kapcsolatos fenti konkrét kezdeményezéseket 
egyhangú szavazással (3 igen, 3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja. 
 
Varga László: Megköszönte a bizottság tagjainak a munkát, az ülést 1905-kor bezárta. 
 

 
 
 

k.m.f. 
 

 
 

Varga László 
bizottsági elnök 


